
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

FRÅGA TILL REGIONSSTYRELSENS ORDFÖRANDE 
 
 
Har regionen svarat på utredning om statens ansvar för 
det svenska flygplatssystemet?  
 
 
Ämnet flygplatser i Gävleborg har varit ordentligt omdebatterat i 
mer än ett år. När den nya regionmajoriteten tillträdde drev den 
fram ärenden och fattade beslut om en ändrad inriktning av 
etableringar flygplatser i Gävleborgs län. Någon blocköverskridande 
överenskommelse fanns inte och någon samsyn över län fanns inte 
då både Gävle kommun och länsstyrelsen arbetat i en annan 
inriktning än det beslut som ordförandes politiska majoritet drev 
igenom.  
 
Senast den 23 maj i år var regionen uppmanad att lämna synpunkter 
på förslag och bedömningar i den statliga utredningen DS 2023:3 – 
statens ansvar för det svenska flygplatssystemet. Region Gävleborg 
var en av många utpekade remissinstanserna.  
 
Min fråga till regionstyrelsens ordförande är huruvida det har 
skickats in något remissvar från region Gävleborg?  
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